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Από το υπ'αριθ. 4 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 104/97 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Επιβεβαίωση χειρισμών Δημάρχου, Δ.Σ και του Δ.Σ της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ σχετικά με το θέμα  των Οικολόγων» 

 
 Σήμερα 17 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης     
4. Κ. Κόλβατζης     
5. Κ.  Βαφείδης     
6. Α. Δελαβερίδης     
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου     
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Μαρκούλης  
13. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 100/97  
14. Λ. Τάκης απόφασης προσήλθαν οι  κ. κ. Ι. Κουρουζίδης και Κ. 
15. Ε. Παναγιωτίδης Κόλβατζης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 101 /97 
16. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Αγαθαγγελίδης 
17. Ε. Σοφιανίδης και Γ. Μπαλτζής. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 
18. Χ. Παπαγεωργίου 104/97 απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Γκαβαϊσές 
19. Β. Τσίλης και Β. Τσίλης και αποχώρησαν οι κ. κ. Ε. 
20. Γ. Χιονίδης Παναγιωτίδης και Θ. Δεμερτζής. Κατά τη συζήτηση 
21. Δ. Ζαμάνης της υπ’ αρίθ. 105/97 απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
22. Μ. Αδαλόγλου Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης και Π. 
23. Π. Αγαθαγγελίδης Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 

   106/97 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο ο οποίος είπε:  
Δήμαρχος: Επειδή με λύπη μου πληροφορήθηκα ότι μετά επιτάσσεως είχε μπει θέμα 
στην προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ όταν για λόγους υγείας απουσίαζα διότι 
ακούστηκαν και σκέψεις για διπλωματική ασθένεια, ξέρετε ότι μετέχω σ’ όλα τα Δ.Σ 
και πρέπει να είναι ιδιαίτερα εξαιρετικός ο λόγος που δεν μετέχω όπως συνέβει 
εκείνη την ημέρα να λείπει και ο ορισθείς από μένα αναπληρωματικός ο κ. 
Ποτουρίδης  διότι γιόρταζε ο πατέρας του και ο γιός του, μπήκε  ένα ζήτημα να 
συζητηθεί το θέμα για την καθ/τα της πόλης, την ανακύκλωση, δεν αντελήφθην 
ακριβώς. 
 Προτείνω λοιπόν εφόσον υπάρχει ενδιαφέρον από συναδέλφους προ 
ημερησίας διατάξεως να συζητηθεί το θέμα για να δοθούν όλες οι πρέπουσες 
απαντήσεις και εξηγήσεις για την πορεία την οποία από κοινού και προς διασφάλιση 
του δημοσίου ενδιαφέροντος κινείται τόσο ο Δήμος  όσο και η Δημοτική Επιχείρηση 
Πολιτισμού του Δήμου μας. 
Παπαγεωργίου: Πρόκειται για τυπικούς λόγους. Επειδή την προηγούμενη φορά 
έθεσα το θέμα της συζητήσεως και προφανώς αναφερόταν σ’ εμένα ο Δήμαρχος, σε 
κανένα σημείο δεν θεώρησα ότι πρόκειται περί διπλωματικής ασθένειας. Είπα ότι τη 
στιγμή που λείπει ο κ. Δήμαρχος θεωρώ ότι το θέμα που ετέθει με τους οικολόγους 
και την μήνυση που έχει υποστεί ο Δήμος θα πρέπει να συζητηθεί την επόμενη φορά. 
Δήμαρχος: Κε Παπαγεωργίου, η πληροφορία την οποία είχα δεν αφορά εσάς και 
συνεπώς καλά κάνατε και το διευκρινίζετε. 
 Αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Ποτουρίδη ο οποίος είπε: 
Διαδικαστικά κ. πρόεδρε, ποιοί είναι οι εισηγητές του θέματος; 
Πρόεδρος: Ο Δήμαρχος απεδέχθει τη συζήτηση του θέματος. Ο κ. Παπαγεωργίου 
την άλλη φορά είχε την ευθύνη να κάνει την πρόταση. Θα μπορούσε ο κ. 
Παπαγεωργίου να είναι ο πρώτος ομιλητής. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος:Είναι παρόντες οι κύριοι με τους οποίους είχαμε μία συνεργασία για 
θέματα ανακύκλωσης; Είναι εδώ. Θέλει κανείς από εσάς να τοποθετηθεί; Αν ναι τότε 
θα πρέπει να μιλήσετε τώρα. Μετά δεν θα σας δοθεί ο λόγος. 
Εκπρόσωπος της ομάδας: Σκοπός μας είναι να φανεί η αλήθεια. Τίποτε άλλο. 
Παπαγεωργίου: Διαδικαστικά. Μπαίνει ένα θέμα σημαντικότατο και το Δ.Σ θέλει μία 
ενημέρωση. Θέλετε να κάνω εγώ την εισήγηση; Αν ναι θα το θέσω το θέμα όπως εγώ 
ξέρω.   
Πρόεδρος: Βεβαίως έχετε το δικαίωμα. 
Παπαγεωργίου: Εχω ένα παράπονο, ότι θα έπρεπε να είχε γίνει μία εισήγηση να 
ενημερωθούμε. 
Πρόεδρος: Εσείς βάζετε ένα θέμα. Βάλτε το τώρα κ. Παπαγεωργίου. 
Παπαγεωργίου: Δεν έχει έρθει μήνυση εναντίον του Δημάρχου και του Δ.Σ μέχρι 
σήμερα. 
Πρόεδρος: Δεν ενθυμείσθε. 



Παπαγεωργίου: Με ίδιο περιεχόμενο που να θίγει τόσο το Δ.Σ, δεν έχει έρθει. Είναι 
πρωτοφανές φαινόμενο. Τίθεται θέμα ειλικρίνιας από μεριάς των οικολόγων και του 
κ. Δημάρχου. Οι κατηγορίες είναι βαρύτατες και υπάρχουν πολλά ερωτηματικά που 
μας απασχολούν. 
 Ο Δήμαρχος και το Δ.Σ υπέγραψαν μία σύμβαση προ διετίας. Αυτή η 
σύμβαση σήμερα καταγγέλεται ότι δεν εφαρμόσθηκε ποτέ. Πότε εκλήθησαν οι 
οικολόγοι να συζητήσουν ότι έχουν καταστρατηγήσει τη συμφωνία; Με ποιό 
έγγραφο ζητήθηκε από την ΔΕΤΟΠΟΚΑ ενδεχόμενη οικολογική παρέμβαση που 
καταλογίζονται ότι δεν έχουν υλοποιήσει; Με ποιό έγγραφο ζητήθηκε από τον 
Δήμαρχο η απόδοση των κερδών κάθε έτος όπως όριζε η συμφωνία; Με ποιά λογική 
καταγγέλουμε ύστερα από δύο χρόνια μία σύμβαση που εμείς αφήσαμε να εξελιχθεί 
έτσι; Με ποιό δικαίωμα κατηγορείτε ότι κάνανε αυτοί την οικολογική συνείδηση 
επάγγελμα όταν εμείς οι ίδιοι με την απόφασή μας τους οδηγήσαμε ή εγκρίναμε αυτή 
τη λογική; Τα 12 εκ. της επιδότησης γιατί μέχρι τώρα δεν εμφανίστηκαν και 
εμφανίζονται ξαφνικά τώρα; Γιατί μείνανε μέχρι σήμερα στο αποθεματικό; Γιατί δεν 
προχώρησε μέχρι τώρα ένα οικολογικό πρόβλημα; Οι 200 κάδοι είναι δικοί μας ή 
όχι; Γιατί μετά τη μήνυση εις βάρος μας βγήκε ο Δήμαρχος να κάνει μία 
ανακοίνωση; Ποιά είναι επίσης τα τιμολόγια αγοράς αυτών των κάδων και σε ποιό 
κωδικό απολογισμού συμπεριελήφθηκε η δαπάνη τους; 
 Αν δεν υπάρχουν αυτά τα στοιχεία, θάθελα να μου πείτε με ποιά στοιχεία οι 
οικολόγοι είναι υπεξαιρετές δημοσίου χρήματος. Είναι πολύ βαριά κατηγορία αυτή 
και ασφαλώς είναι συκοφαντική, αν δεν είναι αληθής. Αν είναι ψευδής γιατί δεν 
έχουμε προχωρήσει σε καμία κίνηση και αφήνεται το θέμα στον κ. Παπαγεωργίου 
και σε άλλους και να φέρουν οι ίδιοι το θέμα της εισήγησης σ’ ένα θέμα που έπρεπε 
κυρίως ο Δήμαρχος να κάνει εισήγηση. 
Κόλβατζης: Ολα τα σχετικά έγγραφα είναι στο φάκελλο που έχει ο Δήμαρχος και 
πιστεύω ότι θ’ αναφερθεί συγκεκριμένα και με ακρίβεια. Το πρόβλημα ξεφεύγει από 
τις πραγματικές του διαστάσεις και έχει πάρει διαστάσεις τερατογέννησης και δεν 
ανταποκρίνεται στην πραγματικότητα όπως θα έπρεπε να την είχαμε δώσει μέσα στο 
Δ.Σ. Σε συνέντευξη που δώσαμε στο Δήμο πιστεύω ότι έχουν αναλυθεί όλα 
εμπεριστατωμένα και δόθηκε μία απάντηση ολοκληρωμένη. Συνεπώς δεν υπάρχει 
μετέωρο τίποτα όσον αφορά τη σύμβαση. Η μη ανταπόκριση στην πραγματικότητα 
έγκειται στο ότι η Ο.Ο.Β. δεν αντιπροσωπεύει το οικολογικό ζήτημα στην περιοχή 
μας. Είναι μια ομάδα που έχει δείξει στο παρελθόν ευαισθησίες αλλά δεν 
αντιπροσωπεύει τις οικολογικές ευαιασθησίες των δημοτών μας. Δεν υπάρχει 
ανεπτυγμένο οικολογικό κίνημα και δεν είναι οι εκπρόσωποί του.Εντοπίζω τη θέση 
της αντιπολίτευσης ως προς το συγκεκριμένο θέμα από το οποίο γαντζώθηκε και το 
θεώρησε σαν μία ευκαιρία αντιπολιτευτικής θέσης και στάσης. Δυστυχώς δεν 
μπόρεσε να δώσει τις σωστές στάσεις του όλου προβλήματος. 
 Ανατέθηκε στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ να υλοποιήσει την απόφαση του Δ.Σ και να 
συνάψει σύμβαση με την Ο.Ο.Β. για το πρόγραμμα της ανακύκλωσης. Αυτή η 
συμφωνία είχε τρομερές δυσκολίες (αυτ/το, οδηγό κ. α.). Ανατέθηκε στους κ. κ. 
Χιονίδη και Σοφιανίδη να επεξεργαστούν τη νομική πλευρά του ζητήματος και να 
δοθεί λύση στο πρόβλημα. Οι δύο νομικοί βρήκαν τη χρυσή τομή και τελικώς 
επετεύχθει η συνεργασία. Αυτό μόνο δείχνει την ευαισθησία του Δ.Σ για το 
οικολογικό ζήτημα. Δεν υπήρξε η διαδικασία λύσης της σύμβασης από το δ/κό 
συμβούλιο και τον πρόεδρο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ διότι ήδη υπήρχε μία οικολογική 
συνείδηση στους δημότες της πόλης μας και οποιαδήποτε μορφή ρήξης μαζί τους θα 
δημιουργούσε μείζον θέμα. Ετσι αφήσαμε τη λειτουργία της Ο.Ο.Β. κάνοντας 



συστάσεις προφορικές και γραπτές για μη τήρηση των όρων. Ποιές ήταν οι 
παραβάσεις. Δεν υπήρχαν παραστατικά έγγραφα και δεν κατατέθηκαν στο λογιστή 
της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Υπήρχε μία ανεξέλεγκτη κατάσταση όσον αφορά την κίνηση του 
αυτ/του και την ανακύκλωση του χαρτιού που δεν γινότανε μόνο μέσα στα όρια του 
Δήμου. Υπήρχαν οικονομικές οφειλές που δεν είχαν εκπληρωθεί παρ’ όλο που 
πιέζαμε για την εξόφλησή τους. Αναγκάστηκαν μερικώς ν’ ανταποκριθούν σ’ αυτήν 
την υπόμνηση που τους κάναμε. Για την αύξηση της οικολογικής συνείδησης, εγώ 
ποτέ δεν το είχα πιστέψει ότι θα μπορούσε να γίνει, δεν έχει γίνει ούτε αυτό. Δεν 
γνωρίζαμε τα έσοδά τους για να κρατείτε το 25% για διαμόρφωση προγραμμάτων 
προς απόκτηση οικολογικής συνείδησης. 
 Η κορύφωση της διαφωνίας μας ήταν η κατάθεση μήνυσης εκ μέρους της 
Ο.Ο.Β. προς το Δ.Σ και το Δήμαρχο. Το Δ.Σ έχει καθήκον να προστατεύσει και την 
τιμή του και να διαφανεί η αλήθεια που υπάρχει. Με αφορμή αυτή την εξέλιξη 
συνήλθε το συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ και ομόφωνα αποφάσισε ν’ αναθέσει σε 
νομικό τη διερεύνηση των παραβάσεων των όρων της συμφωνίας και να τεθούν τα 
πράγματα στη σωστή τους βάση. Ενας όρος της σύμβασης ήταν ότι οποιαδήποτε 
επένδυση γίνεται στη διάρκεια της συμφωνίας μετά τη λύση της παραμένει στην 
επιχ/ση εφόσον αυτή η επένδυση έχει γίνει μέσα από κρατική επιχορήγηση. Ετσι 
απαντείται το ερώτημα ποιανού είναι οι κάδοι. 
Χιονίδης: Ειπώθηκε και γράφτηκε ότι δεν υπάρχει σύμβαση. Είναι απαράδεκτο αυτό. 
Επίσης λέγεται ότι είναι πλαστή και δεν φέρει υπογραφές. Εχω ένα αντίγραφο που 
πήρα από την υπηρεσία αλλά και ο κ. Ασλάνογλου μου έδωσε ένα φάκελλο (22-1-
97) στον οποίο έχει ένα αντίγραφο του συμφωνητικού. Παραβάλλοντάς τα βλέπω ότι 
το συμφωνητικό ακόμη και στις παραπομπές φέρει τις υπογραφές και των δύο μερών 
πλην των κ. κ. Βαφείδη και Κουρουζίδη οι οποίοι έλειπαν αλλά συμφωνούν με το 
περιοχόμενό της. Αυτό λοιπόν αποτελεί συκοφαντική δυσφήμιση για όσους το λένε. 
 Επίσης δεν υπήρχε θέμα παύσης της  σύμβασης αλλά μη ανανέωσή της. Δεν 
λύσαμε εμείς πιο νωρίς τη σύμβαση, είναι λάθος αυτό να το λέτε. 
 Ουδέποτε ήρθαν να δώσουν λογ/σμό. Εχουνε οικονομική οφειλή προς το 
ΙΚΑ για την οποία κυνηγάνε το Δήμο. Τους αναφέραμε αυτές τις οφειλές. Τίποτα δεν 
έγινε. Διαχειριζόμαστε περιουσία του Δήμου. Ο Νίξον για μερικά δολλάρια που 
απέκρυψε από τη φορολ. δήλωσή του έχασε την αντιπροεδρεία και ο Φειδίας πέθανε 
στις φυλακές γιατί κατηγορήθηκε ότι δήθεν έκλεψε χρυσό. Δεν είναι δυνατόν από 
απογόνους τέτοιων ανθρώπων ν’ απαιτείται εμείς να μη διαφυλάσσουμε τη δημοτική 
περιουσία. Ο πρόεδρος κατ’ επανάληψη οχλήθει από τα άλλα μέλη για μια 
ενεργητικότερη συμπεριφορά ,αλλά μου έλεγε: να μου παράσχετε αυτή την ευχέρεια 
να το χειριστώ εγώ. Οταν λοιπόν μ’ αυτή την παράκκληση του προέδρου κάναμε 4 
συστημένες επιστολές αντί 4 εξωδίκων και με την 3η επιστολή τους λέγαμε ότι δεν 
θα την ανανεώσουμε, που βρίσκετε τη λύση της συμβάσεως; 
Αδαλόγλου:  Επειδή ειπώθηκε από μέλη της Ο.Ο.Β. ότι η επιτροπή «Βέροια καθαρή 
πόλη» ήταν αυτή που εισηγήθηκε τη μη ανανέωση της σύμβασης και την παύση της 
συνεργασίας με την Ο.Ο.Β. οφείλω να διευκρινίσω τα εξής: Συναισθάνομαι τις 
ανησυχίες του Δημάρχου είπαμε ότι ευχαρίστως να θέσουμε τους όρους αυτούς και 
να τους συζητήσουμε με την Ο.Ο.Β.  σ’ ένα κοινό τραπέζι όταν ερχόταν ο χρόνος 
για την ανανέωση της σύμβασης. Το θέμα αφορούσε το συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ 
το οποίο αποφάσισε την μη ανανέωση της σύμβασης. Ούτε το Δ.Σ  ούτε η επιτροπή 
πήρε απόφαση για την μη ανανέωση της σύμβασης. Αυτό όφειλα να το αναφέρω. 
Πουλασουχίδης: Εχω καλυφθεί αρκετά από τον κ. Χιονίδη. Η ανακύκλωση είναι ένα 
κομμάτι της καθ/τας και η καθ/τα  είναι αρμοδιότητα που οφείλει και δικαιούται να 



την ασκεί ο Δήμος. Υπήρξε μία σύμβαση (πείραμα για μερικούς) που κατά τους 4 
καταγγέλθηκε την επομένη από τους ίδιους. Αυτό ισχυρίσθηκαν και δημοσίως. 
Συνεπώς υπήρχε μία διάθεση εκ μέρους τους να μην υλοποιήσουν και να μην 
εφαρμόσουν τη σύμβαση. Υπήρξε επίσης μία ανοχή δικαιολογημένη ενδεχομένως 
και αφέθηκε να φτάσει στη μη ανανέωση της σύμβασης. Επομένως το κεφάλαιο αυτό 
έχει κλείσει. 
 Οταν συζητούσαμε για τη σύμβαση ακούστηκε από συναδέλφους ότι δεν 
πρόκειται για οικολογική συνείδηση αλλά για μία επαγγελματική δραστηριότητα και 
ως τέτοια θέλαμε να έχουμε μία οικονομική άποψη για τη δραστηριότητά της. Αυτή 
η ενημέρωση δεν υπήρξε και δεν ξέρουμε αν ήταν ελλειμματική η δραστηριότητα ή 
αν υπήρξαν οικονομικά πλεονάσματα. Η Ο.Ο.Β. μπορεί στο εξής ατομικά ή 
συλλογικά να ασκεί κάποιες δραστηριότητες αλλά όχι σαν άσκηση δημόσιας 
εξουσίας. Ο Δήμος έχει υποχρέωση να ασχοληθεί με την ανακύκλωση και ήδη 
ασχολείται και κινείται πολύ δραστήρια. Οποιοσδήποτε έχει αποψη οικολογικές 
ευαισθησίες κ.λ.π. που μπορούν να βοηθήσουν προς αυτή την κατεύθυνση δεν 
υπάρχει περίπτωση να μην εισακουσθεί η άποψή του από το Δήμο. Ο Δήμος θα κάνει 
το παν για να υπάρξει η εκμετάλλευση των απορριμμάτων που είναι αναγκαία. Τα 
υπόλοιπα είναι για να συντηρηθεί ένα κλίμα αντιπαράθεσης το οποίο δεν συμφέρει 
κανέναν.  
 Δεν έχω δει τη μήνυση μέχρι τώρα, για να ξέρουμε γιατί κατηγορούμασθε και 
να ξέρουμε για τι μιλάμε. Θα ήταν σκόπιμο αν κάποιος έχει αντίγραφο αυτής να το 
έφερνε στο Δ.Σ για να έχουμε αντικείμενο συζήτησης και θέμα αντίδρασης. Η 
συζήτηση είναι άκαιρη. Εχει πάρει το δρόμο της η υπόθεση, υπάρχουν νομικοί που 
θα το αντιμετωπίσουν.  
Χιονίδης: Η μήνυση δεν κοιν/ται στον κατηγορούμενο. Απλώς πάει στην 
προανάκριση και μετά 5 μήνες μπορεί ή να κληθεί σε απολογία ή ο Εισαγγελέας να 
το πάει απευθείας για βούλευμα. Μην σας εντυπωσιάζει αυτό.  Δεν γίνεται επίδοση 
μηνύσεως στον κατηγορούμενο. 
Δήμαρχος: Δεν ήθελα να παρέμβω. Μόνο σε επίπεδο πληροφορίας. Οταν από τις 
εφημερίδες ενημερώθηκα εζήτησα από το δικηγόρο του Δήμου, ως μηνυθείς, να 
λάβω ένα αντίγραφο της μηνύσεως ως έχων έννομο συμφέρον. Μηνύθηκε λοιπόν ο 
Δήμος Βέροιας ως εκπροσωπείται από το Δ.Σ και τον Δήμαρχο διά πράξεις 
συκοφαντικής δυσφημίσεως και δια κλοπήν την οποία διαπράξαμε. Θα είμαστε 
συγκατηγορούμενοι είτε υποστηρίζουμε τη συγκεκριμένη εταιρεία είτε όχι. 
Χιονίδης:  Πρώτη φορά βλέπω αίτηση που ν’ απευθύνεται προς το Δήμαρχο( και 
ορθώς ) αλλά κατά του Δήμου Βέροιας  εκπροσωπουμένου από το Δ.Σ σας 
ορκίζομαι ότι ούτε φαντάστηκα ότι θα μπορούσε να υπάρξει. Θέλει βραβείο 
δικηγορίας αυτός που το συνέταξε. Δεν εκπροσωπείται ο Δήμος από το Δ.Σ. 
Σιδηρόπουλος: Επειδή αιωρείται ότι το Δ.Σ έχει λύσει τη σύμβαση, ενώ δεν ήταν 
αυτό δυνατόν διότι η σύμβαση είχε λήξει, θα παρακαλούσα τον Δήμαρχο ν’ 
ανακαλέσει τη δήλωση που έκανε στις εφημερίδες ότι το Δ.Σ κατήγγειλε τη σύμβαση 
με τους οικολόγους. Αν η σύμβαση ήταν σε ισχύ και ερχόταν θέμα για καταγγελία 
της, εγώ δεν θα την ψήφιζα. Επομένως δεν συμπεριλαμβάνομαι σ’ αυτούς που έχουν 
ευθύνη περί τα οικολογικά. Ημουν μέλος επί αρκετά χρόνια στην επιτροπή 
κοινωνικών θεμάτων. Σε μία συνεδρίαση ήρθε το θέμα της ανακύκλωσης και με την 
δική τους πρωτοβουλία γίνανε πολλοί σχεδιασμοί για την υλοποίηση της 
ανακύκλωσης. Είναι άδικο να μην τους το αναγνωρίζουμε αυτό και να τους 
καταλογίζουμε επαγγελματικά κίνητρα όταν όλοι γνωρίζουμε ποιά είναι τα έσοδα 
των ρακοσυλλεκτών. Διότι είναι ρακοσυλλέκτες και εξυπηρετούν το κοινωνικό 



αίσθημα, την οικολογική συνείδηση αλλά και το θέμα καθ/τας της πόλης διότι 
αφαιρείται ένα μεγάλο μέρος από τον όγκο των σκουπιδιών. 
 Εκείνος που κατ’ εξοχήν υπήρξε άδικος είναι ο Δήμαρχος ο οποίος γνωρίζει 
από κοντά τη δραστηριότητά τους και ο οποίος εκφράσθηκε κατά τρόπο που δεν 
ταιριάζει σε Δήμαρχο αλλά ούτε και στον Γιάννη Χασιώτη. Αυτό με λύπησε πολύ, 
χωρίς να σημαίνει ότι συμφωνώ να γίνει μία μήνυση και να φτάσει το θέμα στα 
δικαστήρια. Οι κάδοι δεν αγοράσθηκαν ούτε από το Δήμο ούτε από κρατική επιχ/ση 
και επομένως δεν έχουμε το δικαιώμα ν’ απαιτήσουμε να έρθουν στην περιουσία του 
Δήμου. Αν οι κάδοι αγοράσθηκαν από το Δήμο τότε κακώς κατακρατούνται από 
τους οικολόγους και επομένως πρέπει ο Δήμαρχος να κινήσει διαδικασία για να τους 
πάρει πίσω. Αλλιώς σημαίνει ότι ο Δήμαρχος αδικεί και συκοφαντεί τους οικολόγους 
όταν τους λέει κλέφτες. 
Δήμαρχος: Είμαστε ενόψει δικαστηρίων και δεν επιτρέπονται να λέγονται αυτά. 
Παρακαλώ να με προστατεύσετε κ. πρόεδρε. Εγώ ξέρω να προστατεύομαι και δεν 
θέλω να φτάσω όμως εκεί. 
Πρόεδρος: Δεκτή η παρατήρησή σας Δήμαρχε, τουλάχιστον σ’ ότι αφορά κάποιους 
χαρακτηρισμούς που θα μπορούσαν ν’ αποφεύγονται εκατέρωθεν. 
Ποτουρίδης: Οπως εξελίσσεται το θέμα έχω την εντύπωση ότι παραπλανήθηκαν οι 
εισάγοντες το θέμα. Για τη σύμβαση, ορθά εξηγήθηκε από τον πρόεδρο και τον 
αντιπρόεδρο του συμβουλίου της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Γνωρίζετε ότι είχε ανακοινωθεί στο 
Δ.Σ ότι η Ο.Ο.Β. μαζεύει τους κάδους από την πόλη. Εδωσα λοιπόν και εγώ εντολή 
στην υπηρεσία καθ/τας η οποία μάζεψε όσους είχαν απομείνει. Ζήτησα από την 
Ο.Ο.Β. να μου παραδώσει τα κλειδιά διότι αυτοί οι κάδοι κλειδώνουν και μέχρι 
σήμερα δεν μου έχουν παραδοθεί. Κάναμε αυτοσχέδια κλειδιά. Στην συγκέντρωση 
των κάδων βρέθηκαν 5 ή 7 κάδοι που είναι της παρτίδας που τοποθέτησαν οι 
οικολόγοι. Αυτούς τους κάδους φωτογράφησαν με τρόπο ανάρμοστο και γι’ αυτούς 
μηνύουν το Δήμο σαν κλέφτη. Βέβαια στις αποθήκες τους υπάρχουν κι άλλοι κάδοι. 
Λείπουν επίσης 24 κάδοι γυαλιού και αλουμινίου. Υπάρχουν κάδοι αλουμινίου, που 
είναι του Δήμου, έξω από τα διοικητικά όρια της πόλης. Πώς βρέθηκαν εκεί; 
 Υπάρχει τεχνική έκθεση για το πως παραδόθηκε το αυτοκίνητο. Θα σας 
διαβάσω δύο παρατηρήσεις μόνο που λένε: Γενικώς το όχημα είχε εικόνα 
εγκατάλειψης και είχε υγρασία στο εσωτερικό του και ότι το αυτ/το δεν είχε περάσει 
ΚΤΕΟ. Θέλω ν’ αναφέρω το πως έβγαλαν φωτογραφία τους κάδους στις αποθήκες 
του Δήμου. Οπως αναφέρεται από τον προϊστάμενο κίνησης πήγαν στο γκαράζ του 
Δήμου και ενώ τους απαγορεύθηκε η είσοδος κατόπιν συνεννοήσεως, ο κ. 
Ασλάνογλου κατευθύνθηκε στην αποθήκη και έβγαλε φωτογραφίες που πιθανόν να 
τις έχουν καταθέσει στη μήνυσή τους. Αυτοί οι λιονταρισμοί όμως πρέπει να 
σταματήσουν διότι οι υπάλληλοι έχουν και μία ανθρώπινη  ιδιότητα και μια διέγερση 
που έρχεται εκείνη τη στιγμή και κάποτε μπορεί να έχουμε κι άλλα προβλήματα. 
Ούτε πρέπει να τους φωτογραφίζουμε όταν κάνουν τη δουλειά τους. Αν είναι 
δυνατόν τέτοιες προκλήσεις να τις δεχόμαστε και κάποιοι εδώ μέσα να τους 
υποστηρίζουν και να γίνονται τιμητές αυτών των πράξεων. 
 Ο Δήμαρχος και το Δ.Σ δεν πρέπει να  σπιλώνονται από τα Μ.Μ.Ε κ.λ.π. και 
να μην μας προσκαλούν σε κανένα διάλογο δημόσιο. Ο καθένας μας έχει την 
δυνατότητα να αντιπαλεύσει όλα αυτά που λέγονται, όμως με ανθρώπους που είναι 
υβριστές των θεσμών δεν νομίζω ότι πρέπει κάποιος να κουβεντιάζει οτιδήποτε. Η 
ανακύκλωση γίνεται στην πόλη με επιτυχία. Εχουμε εισπράξει τα εύσημα με αυτήν 
μας την πράξη. Η κοινωνία επικροτεί αυτή μας την απόφαση. 



Κουρουζίδης: Ημουν από τους λίγους που είχα διαφωνήσει όταν συζητούσαμε για τη 
σύμβαση. Υστερα από χρόνια  δικαιωνόμαστε εμείς οι λίγοι για τη θέση που είχαμε. 
Με προβληματίζει η στάση και η εισήγηση συναδέλφων της αντιπολίτευσης. Η 
αλήθεια είναι μία. Κάναμε λάθος, να το διορθώσουμε. Είναι υποχρέωση του Δήμου 
το θέμα της ανακύκλωσης. Συμφωνώ με τους κ. κ. Κόλβατζη και Χιονίδη. 
 Να λάβουμε υπόψη, αν είμαστε ευχαριστημένοι από τη συμπεριφορά του 
εκπροσώπου αυτής της ομάδας με όσα είπε στο Δ.Σ. Γιατί δεν υπήρξε επερώτηση 
από συναδέλφους;  Αν ήταν σωστά, να το πούμε. Αν πιστεύει κανείς ότι έχουν δίκιο 
μηνύοντάς μας για κλοπή, ας μου το πει, κι απευθύνομαι στον εισηγητή κ. 
Παπαγεωργίου. 
Τάκης: Η εισήγηση στην επιτροπή ήταν δική μου. Εκεί ανέφερα για συνέχιση της 
συνεργασίας μας με την Ο.Ο.Β. Ομως στην πορεία από το συμβούλιο της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ μας πληροφόρησαν ότι υπάρχουν νομικές παρατυπίες και έτσι 
αλλάξαμε την εισήγηση. Δεν υπήρχε καμία πρόθεση να μην συνεχίσουμε την 
συνεργασία μας. 
Σοφιανίδης: Μία ερώτηση να υποβάλλω στον κ. Δήμαρχο. Συμφωνώ με τον κ. 
Χιονίδη. Ενας όρος της σύμβασης ήταν και η τοποθέτηση 200 κάδων από την 
Ο.Ο.Β. για τους σκοπούς της ανακύκλωσης. Επίσης στο τέλος της σύμβασης 
αναφέρεται ότι οι τυχόν επενδύσεις θα παραμείνουν υπέρ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ.  Στην 
μήνυση αναφέρεται ότι κατηγορούμαστε και για την κλοπή 8 κάδων. Αυτοί οι κάδοι 
είναι εξοπλισμός που πρέπει να παραμείνει στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Αν και γιατί δεν έγινε 
μία ενέργεια να προστατεύουμε τα δικαιώματά μας; 
Δήμαρχος: Δεν έχω πρόθεση να τοποθετηθώ αλλά επειδή μπαίνει το ερώτημα πρέπει 
να σας πω το εξής. Αυτό που είπα εγώ και στις εφημερίδες είναι ότι υπάρχει μία ρητή 
συμβατική υποχρέωση που λέει ότι: Ο εξοπλισμός που θ’ αποκτηθεί από τη 
συγκεκριμένη εταιρεία, από δημόσιο χρήμα, να παραμείνει υπέρ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
Εάν υπάρχει τέτοια προμήθεια, είναι ερευνητέο αν υπάρχουν ποινικά αδικήματα της 
υπεξαίρεσης ή οτιδήποτε. Δεν ήταν τυχαίο διότι εγώ είχα υπόψη μου κάτι που εσείς 
ίσως να μην γνωρίζατε και ίσως να μην γνωρίζει το Δ.Σ. Είναι άλλο το πολιτικό θέμα 
και άλλο αυτό μιας και αναφέρεστε σε νομικά στοιχεία. Είναι απορίας άξιον πως 
ένας υπουργός ΠΕΧΩΔΕ  την επιχορηγεί, εκτός εάν με άλλον τρόπο εμφανίστηκαν 
εκεί και δεν είπαν ότι ουσιαστικά κάνουν εμπόριο. Αυτοί δεν είναι αστική εταιρεία, 
το πρόβλημα το αντιμετωπίσατε εσείς στην ΔΕΤΟΠΟΚΑ όταν ήρθε η ώρα της 
συμφωνίας. Εκ των ενόντων και ενόψει να υπογραφεί αυτή η σύμβαση ,συμπτύξανε 
μία αστική εταιρεία της οποίας οι σκοποί δεν έχουν καμία απολύτως σχέση με αυτά 
που στην πράξη γίνονται. Αυτά είναι δεδομένα. Τότε δεν υπήρχε ούτε σύλλογος, 
ούτε σωματείο υπήρχε, δεν ξέρω αν έγιναν στη συνέχεια. Ηταν 4 άτομα που θέλανε 
να συνεχίσουν αυτό που είχε ξεκινήσει από την προηγούμενη δημοτ. αρχή να 
μαζεύουν δηλ.το χαρτί της πόλης και να το πουλάνε. Αυτό που κάνει και ο γνωστός 
συνδημότης μας  του οποίου ενδεχόμενα περιορίσανε και τον κύκλο εργασιών του. 
Είχα λοιπόν υπόψη μου ότι στις 5-8-96 υπογράφηκε μία απόφαση του υπουργού 
ΠΕΧΩΔΕ με την οποία χρηματοδοτείται η συγκεκριμένη εταιρεία με 6 εκ. για να 
αγοράσει αυτ/το. Είναι αυτό που αποφασίσατε κ. Σοφιανίδη, να ορίσετε έναν νομικό 
σύμβουλο να ψάξει αυτές τις παραμέτρους προκειμένου να σας εισηγηθεί ως 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Υπάρχουν χρηματοδοτήσεις; Βεβαίως. Αν έχει παρθεί αυτ/το είναι 
προφανές ότι υπάγεται στην ίδια διάταξη που πρέπει να έρθει στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Δεν 
γνωρίζω αν το 1994 ή το 1995 πήραν κι άλλα χρήματα από τα υπουργεία. Αυτά έχω 
πει σε δηλώσεις μου,ότι θα πρέπει ν’ ανατεθεί στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ να ερευνήσει αυτό 
το πλέγμα.Δεν έχουμε δικαίωμα το δημόσιο συμφέρον να μην το προστατεύσουμε κι 



αν μεν πράγματι αυτά τα πράγματα αγοράσθηκαν με δημόσια χρήματα πρέπει ν’ 
αποδοθούν εκεί που πρέπει ν’ αποδοθούν. Εάν δεν το κάνουν υπάρχουν ποινικά 
αδικήματα. Είμαι σαφής. Δεν τους κατηγόρησα ότι είναι κλέφτες διότι είμαι νομικός 
και ξέρω μέχρι που φτάνουν τα λόγια μου και που φτάνει η πραγματικότητα. Δεν 
έκανα τυχαία τις δηλώσεις μου διότι είχα υπόψη αυτήν την σύμβαση την οποία θα 
θέσω δημόσια υπόψη και στις εφημερίδες. Καταλάβατε ποιά είναι σκέψη και η 
προσπάθειά μου; Ξέρω ότι απ’ αυτή τη στιγμή ανησυχείτε το ίδιο με μένα διότι 
πρέπει να ξεκαθαρίσει αυτή η υπόθεση και πρέπει ο κάθε πολίτης της πόλης να ξέρει 
και έτσι θα μας κρίνει, αν υπερασπιστήκαμε το συμφέρον της πόλης. Δεν ήθελα να 
τοποθετηθώ, μου έδωσε την ευκαιρία όμως να θίξω αυτόν τον τομέα, που ίσως να 
μην το γνωρίζετε, ο κ. Σοφιανίδης. 
Παπαγεωργίου: Είμαι από εκείνους που δικαιούνται σ’ αυτό το Δ.Σ, χωρίς να έχουν 
τη μορφή της υστεροβουλίας υπό την έννοια ότι εγώ ποτέ δεν έκανα οποιαδήποτε 
συζήτηση με τους οικολόγους μέχρι σήμερα. Ποτέ δεν προσπάθησα να κερδίσω 
οικονομικά οφέλη και ποτέ δεν έδωσα υποσχέσεις. Εχω υποχρέωση και ειλικρινά 
ανησυχώ γιατί είμαστε λίγοι που έχουμε αυτήν την λογική εδώ μέσα. Πολλοί άλλοι 
εκνευρίζονται όταν ανησυχούμε ενώ θάπρεπε να κατανοήσουν ότι δικαίωμα 
δημοκρατικό είναι η ευαισθησία που μπορεί να έχει κανείς για κάθε ενέργεια που 
γίνεται και που για κάποιους να μην είναι σωστή. Εκτός αν θεωρείτε εσείς ότι έχετε 
το αλάθητο. Δυσφημιζόμαστε και εμείς αν τυχόν κανείς μας κάνει μήνυση. Αρα και 
υποχρέωση και ευαισθησία επιβάλλεται να υπάρχει κι αν δεν υπάρχει δεν πρέπει να 
κατακρίνεται αυτός που κάνει τη δουλειά του. Ασφαλώς δεν είχαμε ευθύνη εμείς κ. 
Κουρουζίδη. Ασφαλώς οδηγούμαστε στα δικαστήρια για ενέργειες του Δημάρχου. 
Σήμερα όμως ασφαλώς έχουμε ευθύνες, διότι δεν είμασταν μέχρι σήμερα 
ενημερωμένοι. Σήμερα συνεδριάσαμε, μάθαμε. Σήμερα γνωρίζουμε ότι 
κατακρατούμε τους κάδους και δεν πήραμε απάντηση αν είναι δικοί μας. Φάνηκε ότι 
ο Δήμαρχος ανασκεύασε αυτά που φέρεται ότι είπε στα Μ.Μ.Ε ότι δηλ. έχουν 
υποχρέωση να φέρουν πίσω τους κάδους. 
 Εγιναν κακοί χειρισμοί και η πόλη το πληρώνει αυτό σήμερα. Ζητώ από τον 
πρόεδρο, μετά τη νομική εξέταση του θέματος, για το αν αυτοί οι κάδοι είναι δικοί 
μας ή όχι,δύο κινήσεις και περιμένω στην επόμενη συνεδρίαση να ρθεί θέμα 
κατευθείαν στο Δ.Σ. ή επιστρέφουν τους 8 κάδους ή καταθέτουμε μήνυση για 
συκοφαντική δυσφήμιση. Δεν υπάρχει άλλη επιλογή. 
Ποτουρίδης: Δεν προσδοκά κανένας πολιτικά οφέλη κ. Παπαγεωργίου. Η 
αντιπολίτευση πρέπει να διακρίνεται από ανησυχία και να κάνει έλεγχο στην 
διοίκηση, όμως όχι υποβουλιμιαία. Αυτό είναι το μεμπτό σημείο.  Για τους κάδους, 
σας λέω ότι δεν έχουν καν ανοιχθεί διότι δεν έχουμε κλειδιά. Περιμένουμε να 
φέρουν τους 24 υπόλοιπους κάδους και να πάρουν τους 8 αν είναι δικοί τους. Εχετε 
κάνει ένα πολιτικό λάθος. Ενα μεγάλο μπαλόνι ήταν και ξεφούσκωσε η ιστορία. 
Αναλάβετε την ευθύνη. 
Κουρουζίδης:  Η αντιπολίτευση με την εισήγηση του κ. Παπαγεωργίου βρήκε λάθος 
ζήτημα και θέμα για ν’ ασχοληθεί το Δ.Σ. Ας ψάξουν να κάνουν σωστή 
αντιπολίτευση. 
Δήμαρχος: Για την ουσία του θέματος, νομίζω ότι όλες οι πτυχές του θέματος 
αναπτύχθηκαν άριστα με μία εξαίρεση των τοποθετήσεων των κ. κ. Σιδηρόπουλου 
και Παπαγεωργίου για τον λόγο ότι είχαν προφανώς μονομερή πληροφόρηση. Αυτό 
είναι το πρώτο παράπονό μου. Στα δύο χρόνια που είμαι Δήμαρχος δεν αρνήθηκα 
καμία πληροφόρηση σε κανέναν σύμβουλο. Εάν ερχόσασταν στο γραφείο μου όλα 
αυτά που είχα υπόψη μου θα σας τα έδινα και ίσως δεν θα μπαίνατε σ’ αυτό το 



ατόπημα. Ο Δήμαρχος ή το Δ.Σ είναι υποχρεωμένο να κάνει ρήξεις όταν είναι προς 
όφελος του πολίτη. Απ’ αυτό το σημείο μέχρι ν’ αντιδικεί με πολίτες δεν το έκαμα 
και δεν το κάμω. Υπάρχει μία μήνυση εναντίον μας εάν την αποδέχεστε μην κάνετε 
αντίθετη μήνυση για ψευδή καταμήνυση. Δεν θέλω να το κάνω επειδή θεωρώ ότι δεν 
πρέπει το Δ.Σ να έρχεται σε τέτοιου είδους αντιδικίες με τους πολίτες. Ομως δεν 
πρέπει το ΔΣ ν’αφήσει  τον αντιδήμαρχο, & το Δ.Σ της επιχείρησης ακάλυπτους 
εξαιτίας της άσκησης των καθηκόντων τους.  Γι αυτό νομίζω σαν κατακλείδα αυτής 
της συζήτησης το Δ.Σ πρέπει να πάρει μία απόφαση εάν στηρίζει τον Δήμαρχο,τους 
αντιδημάρχους, τον πρόεδρο και το Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ στην άσκηση αυτών των 
καθηκόντων τους απέναντι σ’ αυτή την μήνυση που ούτως ή άλλως θ’ απορριφθεί, 
για τους λόγους που σας είπε ο κ. Χιονίδης, ή όχι. Αυτό ζητώ, διά της ψήφου, να 
εκφράσει το σώμα. Την αλληλεγγύη του σώματος για τις μέχρι σήμερα ενέργειές 
τους αλλά και με τις παραπέρα ενέργειές τους που στοχεύουν στην διασφάλιση του 
δημοσίου συμφέροντος που είναι το συμφέρον του κάθε πολίτη. 
Σιδηρόπουλος: Διαδικαστικά, ο κ. Δήμαρχος έφερε ένα νέο θέμα. Να συζητήσουμε 
γι αυτό που είπε. Θα γίνει διαδικασία συζήτησης του θέματος αυτού; Γιατί αυτό ήρθε 
στην μέση της διαδικασίας και όχι στην αρχή;  
Χιονίδης: Θα παρακαλέσω τον Δήμαρχο την τελευταία του πρόταση να την 
αποσύρει. Αλλιώς θα την καταψηφίσω. Δεν επιθυμώ να βγάζω ψηφίσματα συνεχώς 
υπέρ ημών ή άλλων. 
Δήμαρχος: Διαμορφώστε μία πρόταση. Το Δ.Σ πρέπει να επιβεβαιώσει τις θέσεις του 
με κάθε τρόπο γιατί είναι θέμα ηθικής τάξης για όλους.   
Χιονίδης: Η μήνυση στρέφεται αφηρημένα. Δεν νομίζω ότι το Δ.Σ που είναι διάδικος 
πρέπει ν’ αυτοδικάζει. Αφήστε την εξέλιξη των πραγμάτων. Νομικά δεν είναι 
ενδεδειγμένο αυτό.  
Κόλβατζης: Σύμφωνα με το σκεπτικό που ανέπτυξε ο κ. Χιονίδης πιστεύω ότι 
υπάρχει και κάλυψη και αλληλεγγύη στο θέμα αυτό. Σαν τελική πρόταση η πρόταση 
του Δημάρχου πρέπει να θεωρείται δεδομένη. Να μην υπάρξει ξεχωριστή 
ψηφοφορία.  
Δήμαρχος: Κουβεντιάσαμε όλοι μας όλες τις πτυχές του θέματος; Από τη στιγμή που 
είναι διαβεβαιωμένη η βεβαιότητα και η πεποίθεση των ορθών ενεργειών του Δ.Σ 
ζητώ από το σώμα να επιβεβαιώσει την ορθότητα των μέχρι τώρα ενεργειών. 
Δέχομαι την παρατήρηση να μην πούμε εμείς αν είμαστε ένοχοι ή αθώοι. 
Πρόεδρος: Υπάρχει ένα νομικό, ένα πολιτικό κι ένα ηθικό μέρος αυτής της ιστορίας. 
Για το νομικό ζήτημα το Δ.Σ δεν θα πάρει θέση. Ομως σ’ότι αφορά το πολιτικό και 
ηθικό μέρος νομίζω ότι το Δ.Σ πρέπει να επικυρώσει τους σωστούς χειρισμούς των 
αποφάσεων της διοίκησης του Δήμου και της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
Μαρκούλης: Υπάρχει ήδη απόφαση του Δ.Σ και δεν βλέπω το λόγο να μπαίνουμε σε 
διαδικασία. Δεν ήρθε άλλη φορά θέμα για επικύρωση απόφασης του Δ.Σ. 
Πρόεδρος: Μετά απ’ ότι έχει ακολουθήσει από εκείνη την απόφαση που επικαλείσθε 
δεν είναι σωστό το Δ.Σ να επιβεβαιώσει τις ορθές ενέργειές του . 
 Στη συνέχεια μετά από τη διεξαγωγή ονομαστικής ψηφοφορίας που ζήτησε ο 
πρόεδρος, λόγω μη συμφωνίας των αποτελεσμάτων ψηφοφορίας επί του θέματος, 
βρέθηκε να ψήφισαν οι σύμβουλοι ως εξής: 
 Επί της αντιπροτάσεως του κ. Χιονίδη οι κ. κ. : Δ. Αδάμου, Α. Μαρκούλης, 
Ο. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου, Β. Τσίλης, Γ. Χιονίδης, Δ. 
Ζαμάνης και Μ. Αδαλόγλου.(Σύνολο 9). 



 Επί της προτάσεως του προέδρου οι κ. κ. : Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, 
Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, Ε. Λελεκάκης, Π. 
Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές, Α. Καραντουμάνης και Λ. Τάκης.(Σύνολο 11). 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Την εισήγηση του κ. Παπαγεωργίου. 
2. Τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων. 
3. Τις προτάσεις των κ. κ. προέδρου και Γ. Χιονίδη. 
4. Τις προγενέστερες αποφάσεις του Δ.Σ και του Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ καθώς και 
τους χειρισμούς του Δημάρχου, και του Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ σχετικά με το θέμα 
της ανακύκλωσης απορριμμάτων. 
5. Οτι είναι ανάγκη να λάβει θέση το Δ.Σ για την επιβεβαίωση των προγενέστερων 
αποφάσεων και των σωστών χειρισμών του Δημάρχου, του Δ.Σ και του Δ.Σ της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ για το παραπάνω θέμα. 
6.Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7. Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Επιβεβαιώνει τις μέχρι τώρα αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου, του 
Δημάρχου και του Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ καθώς και τις ενέργειες του Δημάρχου και 
του προέδρου του Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ για το θέμα της σύμβασης μεταξύ της 
αστικής εταιρείας και της ΔΕΤΟΠΟΚΑ σχετικά με την ανακύκλωση απορριμμάτων. 
 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 104 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης 
 Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  28 - 2 - 1997 

       Ο Aναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 
 

          ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 
 


